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Activating the role of social services is a way of sustainable
development " Study of the experiences of some countries
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Résumer :

Les Etats cherchent & parvenir & un développement durable qui
permettra la réalisation des besoins des générations actuelles sans
compromettre la capacité des générations futures, Au cour de la
mondialisation et ce qui a permis par la transmission d'informations et
de cultures, mais elle a provoqué une augmentation des frais pour les
individus, qui obligent les gouvernements a fournir la protection
sociale pour les personnes a faible pour atteindre la justice sociale.

Mots clés: Le développement durable, services sociaux , égalité
sociale

Abstract :

States seek to achieve sustainable development that allows for the
needs of the present generations without compromising the ability of
future generations. In the course of globalization and the transfer of
information and cultures, it has resulted in increased personnel costs,
which obliges governments to provide care for low-income people to
achieve social justice. .

Key words: Sustainable development, social services, social equality.
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